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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor terjesztik ki az adókedvezményeket az 
alternatív mentősökre és betegszállítókra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavírus-járvány miatt számos ágazat, illetve gazdasági szereplő került igen nehéz helyzetbe.
Közülük néhányan már részesültek valamilyen mértékű adókedvezményben, azonban ez korántsem
igaz mindenkire. Így például az alternatív mentők, illetve betegszállítók anyagi téren továbbra is
rendkívüli  kihívásokkal  szembesülnek,  hiszen  bizonyos,  nem  életmentő  beavatkozások
elhalasztásával  az  ellátandó  feladat  is  lényegesen  kevesebb  lett,  ami  a  bevételeken  is
megmutatkozik.

Úgy gondoljuk,  hogy súlyos  hiba  lenne,  ha  hosszútávon  a  magyar  egészségügy elveszítené  az
alternatív  mentősöket,  illetve  betegszállítókat,  csupán  azért,  mert  a  járvány  okozta  gazdasági
nehézségek közepette nem nyújtottak számukra kellő segítséget.

A kifejtettekre tekintettel kérdezzük a Miniszter Urat:

Miért nem döntöttek eddig az alternatív mentősökre és betegszállítókra vonatkozó különleges
adókedvezményekről? Mikor fogják ezeket rájuk is kiterjeszteni?

Tisztelettel várjuk válaszát.


